## **Attention Al-Bayan Bilingual School SAT Examinees:**

Test date: Saturday, May 8, 2021. Students must arrive by 7:30 a.m. Doors will close at 8:10 a.m. Entrance will be at Gate 1. No exceptions will be made.

Please note: The testing site must follow all College Board SAT testing guidelines without exception.

Please be aware that ALL SAT Examinees scheduled for testing for the SAT on May 8, 2021 with Al-Bayan will be <u>required to present a NEGATIVE Covid-19 PCR test no older than 72 hours before the test date(s)</u>.

May 5<sup>th</sup>, 6<sup>th</sup>, or 7<sup>th</sup> are valid PCR test dates. Please bring the results of the NEGATIVE Covid-19 PCR test along with your other required documents as listed on the College Board website for SAT examinees.

Bring <u>ID</u> and <u>Test ticket</u>; the name on the ID and Test Ticket must be a <u>perfect match</u> on <u>both documents</u>. Use the ID name you registered with for the SAT. The ID cannot not be expired.

#### > Acceptable Identification

- Be an original document (not photo copied)
- The student's full name, legal name must exactly match the name on the admission ticket, including the order of the names.
- \*\*\*\*\*Students who present an ID with 2 last names must have an admission ticket with both last names (names can be abbreviated if they ran out of characters when registering). If the student only has 1 last name on their ticket, they must be denied entry.

### **Examples of forms acceptable ID (must match ticket) per College Board guidelines**

- Valid Driver's license or driver's permit (must have photo).
- Valid Civil ID (must have photo)
- Government issued passport or U.S. Global Entry identification Card
- Government issued military or national identification card
- Facemask is mandatory at all times.
- > Bring two #2 pencils.
- All electronic devices cell phones, watches, etc will need to be checked in with room monitor (student items will be tagged/bagged and returned at the end of the test period).
- Bring own calculator. Review Collegeboard.com for approved calculators for SAT math section.

It is the student/examinees responsibility to contact College Board to reschedule the exam if he/she does not meet the criteria for taking the exam as scheduled

\*If ID and entry ticket do not match entry will be denied.

<sup>\*</sup>All guidelines will be strictly enforced following the Collegeboard.com instructions.

# الى جميع الطلاب المتقدمين لإختبار الـ SAT في مدرسة البيان ثنائية اللغة

موعد الاختبار: السبت 8 مايو 2021. يجب أن يصل الطلاب بحلول الساعة 7:30 صباحاً. سيتم إغلاق الأبواب في تمام الساعة 8:10 صباحاً. وسيكون الدخول عبر البوابة رقم 1. ولن يتم إجراء أي استثناءات.

يرجى العلم : أنه يجب أن يَتبع مركز الاختبار جميع إرشادات مجلس الكليات College Board SAT دون استثناء.

نحيطكم علماً أنّه سيطلب من جميع الطلاب الذين سيجرون اختبار الـ SAT في 8 مايو 2021 في مدرسة البيان <u>تقديم نتيجة</u> اختبار Covid-19 PCR سلبية لا تتجاوز صلاحيتها 72 ساعة من تاريخ الاختبار.

5 أو 6 أو 7 مايو هي تواريخ صالحة لإجراء اختبار PCR. يرجى إحضار نتائج اختبار NEGATIVE Covid-19 PCR مع المستندات الأخرى المطلوبة كما هو مدرج في موقع College Board لممتحني الـ SAT.

إحضار الهوية وتذكرة الاختبار ؛ يجب أن يتطابق تماماً الاسم الموجود على الهوية وتذكرة الاختبار. استخدم الاسم
 الذى قمت بالتسجيل به لإختبار الـ SAT. لا يجب أن تكون الهوية منتهية الصلاحية.

# بطاقة التعريف المقبولة

- أن يكون مستنداً أصلياً (لن يتم قبول نسخة مصورة)
- الاسم الكامل للطالب والاسم القانوني يجب أن يتطابق تماماً مع الاسم الموجود على بطاقة الاختبار ، بما في ذلك ترتيب الأسماء.
- \*\*\*\* يجب أن يكون لدى الطلاب المتقدمين للإختبار هوية بها اسمين مطابقين لبطاقة الاختبار محتويان على الاسمين الأخيرين (يمكن اختصار الأسماء إذا نفد عدد الأحرف عند التسجيل). إذا كان لدى الطالب اسم أخير واحد فقط على بطاقته ، فيجب رفض دخوله.

# أمثلة على نماذج بطاقات التعريف المقبولة (يجب أن تتطابق مع بطاقة الاختبار) وفقًا لإرشادات College

#### Board

- رخصة قيادة صالحة (يجب أن تحتوي على صورة).
- بطاقة مدنية صالحة (يجب أن تحتوي على صورة)
- جواز سفر صادر من الحكومة أو بطاقة هوية دخول عالمية أمريكية.
  - بطاقة هوية عسكرية أو وطنية صادرة من الحكومة
    - قناع الوجه إلزامي في جميع الأوقات.

- 🔾 أحضر اثنين من أقلام الرصاص .
- يجب ترك جميع الأجهزة الإلكترونية ، والهواتف المحمولة ، والساعات ، وما إلى ذلك مع الشخص المسئول في
  قاعة الإختبار (سيتم وضع الأجهزة في حقائب مدون عليها أسماء الممتحنين وإعادتها لهم في نهاية فترة الاختبار).
- أحضر الآلة الحاسبة الخاصة بك. راجع Collegeboard.com للآلات الحاسبة المعتمدة لقسم الرياضيات SAT.
  - \* سيتم تنفيذ جميع الإرشادات بصرامة باتباع تعليمات Collegeboard.com.

يقع على عاتق الطالب / الممتحن مسؤولية الاتصال بمجلس الكليات لإعادة جدولة الاختبار إذا لم يستوف معايير إجراء الاختبار كما هو مقرر.

\* إذا لم تتطابق بطاقة الهوبة و بطاقة الإختبار ، فسيتم رفض الدخول.

مع تمنياتنا بالتوفيق للجميع،